
 
 
 
 
 
 
 
 
TRAORDINARI.  7 DE JUNY DE 2017. 
   PLE EXTRAORDINARI.  7 DE JUNY DE 2017. 
 
 
Abans de començar el ple, es fa un minut de silenci per les morts del temporal al País Valencià, 
amb tots el regidors del consistori municipal.  
 
A continuació, s’inicia el ple pròpiament dit amb la votació de la incorporació de tres nous punts a 
l’ordre del dia, l’aprovació de les actes dels plens anteriors i la presentació dels últims decrets 
d’alcaldia, a tall informatiu. Tot seguit, s’aprova per unanimitat el primer punt del dia, que és el 
nomenament del nou Jutge de Pau. 
 
PRESTACIÓ DEL SERVEI COMARCAL DE RECOLLIDA DELS RESIDUS 
 

L’Alcalde de Capellades presenta el punt, que 
proposa aprovar el conveni, amb el Consell 
Comarcal de l’Anoia, de la delegació de 
competències per la prestació del servei de 
recollida dels residus municipals, que 
popularment es coneix com el “porta a porta”. 
Explica que l’acord serà per un període de 4 anys 
ampliable a 4 anys més, amb un pressupost de 
541.718,69 € anuals. C’S diu que no està d’acord 
amb el sistema de recollida, però que no es poden 
oposar al conveni, ja que es necessari. JxC també 
es mostra favorable, tant amb el model de servei 
com amb el conveni, i destaca que sigui un servei 
que es fa de forma conjunta amb la resta de 

municipis de la comarca. VdC-CUP també s’hi mostra favorable, però exposa que no estan 
còmodes que el concurs sempre el guanyin grans empreses com FCC, que precisament son 
empreses que no estan compromeses amb el medi ambient i que a més son de fora de Catalunya; 
proposa millorar les bases del concurs per tal d’afavorir a empreses més coherents. També 
demana buscar fórmules per incentivar la reducció en la generació de residus. I també des de 
VdC-CUP, s’explica que en el nou contracte el servei per a recollida d’abandonament s’ha retallat i 
demana posar-hi remei. Finalment, des de el PSC i ERC, també es mostren favorables amb el 
conveni i com els altres grups, destaquen els beneficis del sistema “porta a porta”. El punt 
s’aprova amb els vots favorables de tots els grups, excepte el grup de C’S que s’absté. 
 
ORDENANCES FISCALS  
 
L’equip de govern presenta el punt, que proposa l’aprovació de les noves ordenances fiscals per 
l’any 2025. S’expliquen les modificacions respecte l’any passat, que proposen diferents 
increments de preu en algunes taxes com per exemple els guals, la recollida de residus, el 
clavegueram o la taxa de l’aigua, ja que s’ha ajustat al cost real del servei. C’S es mostra favorable. 
JxC també es mostra favorable, tot i que reclamen un estudi millor en el cost real del servei 
d’aigua. VdC-CUP exposa que tenint en compte una vesant purament tècnica, no els sembla 
malament la proposta. No obstant, expliquen que no estan d’acord com s’han aplicat aquests 
increments, com és el cas de l’aigua, en què s’ha fet d’una forma força aleatori. A més, no s’explica 
bé el cost del servei. També afegeixen que no hi ha hagut cap mena de debat amb l’equip de 
govern, que han sigut unes ordenances imposades i que no s’han pogut fer propostes; recorda que 
fa un any ja es va fer una crítica en aquest sentit i enguany no s’ha revertit. Per tant, des de VdC-
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CUP s’anuncia que aquesta vegada no es donarà suport a la proposta. Finalment, el PSC també es 
queixa de la manca de diàleg de l’equip de govern amb la oposició. S’aprova amb els vots 
favorables d’ERC, JxC i C’S. El PSC s’absté i VdC-CUP hi vota en contra. 
 
A continuació, s’aprova per unanimitat l’adhesió al programa per la consolidació i 
desenvolupament de la compravenda d’empreses en l’àmbit territorial d’actuació del punt local. 
Es tracta d’un programa que està fet per evitar el tancament de negocis, promogut per 
l’Ajuntament d’Igualada, però que s’amplia a municipis veïns. També s’aproven dues baixes de 
drets incobrables dels anys 2008 i 2011. Es tracta de factures antigues que no es poden cobrar per 
diferents motius. 
 
Tot seguit, s’aprova per unanimitat els convenis “Anem al Teatre” per l’any 2024, per l’Institut 
Moli de la Vila, l’Escola Marquès de la Pobla i l’Escola Mare del Diví Pastor. També s’aprova un 
conveni de col·laboració entre el Museu Molí Paperer i la societat Torraspapel, S.A. Y finalment 
també s’aproven les modificacions de crèdit proposades com a punt d’urgència. 
 
PRECS I PREGUNTES 
 
Al torn de precs i preguntes, el grup de C’S torna a preguntar pel cost de les patrulles canines a la 
Festa Major i se li respon que no va suposar cap cost. També pregunta per les obres al carrer 
Montserrat, i demana que estiguin més ben senyalitzades. 
 
El grup de JxC demana que es reguli l’entrada de camions al Himel, ja que entorpeixen el trànsit. 
Pregunta per la previsió de la construcció del dipòsit de Llangardaix i se li respon que està signat 
el contracte, que abans de final d’any estarà fet. També pregunta per la previsió de les obres de la 
piscina i s’explica que ja s’està tancant el contracte amb l’empresa. JxC exposa que hi ha un 
esvoranc a un dels accessos, en un voral compartit amb la Torre de Claramunt i que per tant, 
s’hauria de pagar a mitges. També diuen que hi ha unes tanques d’avant del CAP que estan mal 
posades. I finalment, demanen fer cursos de català a la ciutadania. 
 
Des de VdC-CUP es dóna suport al afectats per la DANA i comenten que esperen que es depurin 
responsabilitat. Demanen que a la pàgina de transparència s’incloguin el pressupost de la Festa 
Major, ja que des de que VdC-CUP va deixar la regidoria no s’ha fet. Pregunten per l’estat del 
conveni amb la Lliga i se’ls respon que s’hi està treballant, que s’han fet reunions les darreres 
setmanes. D’altra banda, pregunten com s’ha cobert la baixa del tècnic de cultura, i se’ls hi respon 
que s’ha cobert amb la resta de tècnics i regidors, però que no s’han fet hores extres. VdC-CUP 
també demana resoldre la relació de llocs de treball de l’Escola Bressol. D’altra banda també 
expliquen que no hi ha control d’aparcament al camp de futbol, que hi ha veïns que no poden ni 
sortir de casa, que es generen dobles i triples files. Finalment, demanen començar a treballar i 
negociar els pressupostos de l’any que ve. 
 
El PSC pregunta pel semàfor del costat del CONDIS, està fora de servei. Des de l’equip de govern 
es respon que no els hi consta i que s’ho miraran. 
 
Ja des del públic, la Sra. Patricia Sabater exposa que hi ha una casa al carrer Verge de Montserrat 
que està abandonada i hi ha moltes rates. Demana que s’estudiï i es busqui una solució des de 
l’Ajuntament, ja que el propietari no ho arregla. També demana que al mateix carrer no es 
permeti el pas de vehicles que no siguin veïns, ja que la gent que va al camp de futbol hi aparca 
sense cap tipus de control i provoca molèsties als veïns, s’hauria de regular.  
 
Amb aquesta intervenció, es dona per acabat el ple.  
 
 


